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Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt

efectuada en seguretat se centrava en prevenir i reduir
al mínim els actes delictius. En aquest sentit, el maig
del 2012 es van començar a instal·lar les primeres
càmeres de trànsit al municipi i actualment hi ha
implantats 21 aparells en vials d’accés al poble,
finançats amb fons municipals, i 10 aparells en vials
d’accessos a urbanitzacions privades, finançats pels
propietaris, i que han estat cedits a l’Ajuntament.
El sistema implantat, que combina la fibra òptica
i Wimax, proporciona imatges en temps real,
permet la lectura de matrícules de vehicles i contrastar
i compartir, seguint els protocols de seguretat
corresponents, tota la informació obtinguda
mitjançant la plataforma de comunicacions policials
Xipnet 2.0. Així, davant la presència de qualsevol
vehicle sospitós s’alerta, facilitant la matrícula,
la fotografia del vehicle detectat i el mapa de
localització a les policies locals de poblacions veïnes,
el que facilita poder muntar operatius conjunts i
mobilitzar més efectius. Tanmateix, les imatges
i matrícules queden registrades en el sistema creant
una base de dades que permet realitzar
investigacions posteriors.
El resultat obtingut per les 31 càmeres que
conformen el Sistema Municipal de Videovigilància
és molt satisfactori, fins al punt que s’ha registrat
una disminució del 30% en el nombre de delictes, i
es preveu arribar al 50%.

El passat 12 de desembre, l’alcalde de Sant Vicenç
de Montalt, Miquel Àngel Martínez i Camarasa,
acompanyat del regidor de Governació, Amadeu
Clofent, i del cap de la Policia Local, Josep Bellonch,
va donar a conèixer a altres cossos policials i
ajuntaments el Sistema Municipal de Videovigilància
que funciona a la població des de fa un any i mig.
La presentació també va comptar amb les
intervencions dels responsables de les empreses
que han dissenyat i implantat el sistema, Alphanet i
Sintelec, i de la cap del Servei de Protecció de la
Seguretat Ciutadana del Departament d'Interior
de la Generalitat, que va informar els assistents dels
requisits i procediments legals que ha seguit
l’Ajuntament de Sant Vicenç per legalitzar les
càmeres que hi ha instal·lades al municipi.
Amb la implantació del Sistema Municipal de
Videovigilància, el govern municipal perseguia una
solució global de seguretat, associada al concepte
"Smart City", que permetés maximitzar l’eficàcia de
les tecnologies de la informació i la comunicació,
tant en l’àmbit de la seguretat (preventiva, vial i
ciutadana) com en molts altres àmbits com la
mobilitat o la gestió del trànsit, amb una única
finalitat, clara i prioritària: vetllat per la seguretat i la
tranquil·litat dels santvicentins i les santvicentines.
Partint del fet que Sant Vicenç és un municipi amb
un índex baix de delinqüència, l’objectiu de la inversió

Pioners en seguretat

Amb la instal·lació d’un complex sistema de càmeres de videovigilància
a punts estratègics del poble, Sant Vicenç de Montalt es consolida com

a municipi pioner a nivell estatal en l’àmbit de la seguretat ciutadana.
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El cicle "Forma't" aconsegueix una excel·lent acollida

Un cop finalitzat el cicle Forma’t,
adreçat a empresaris, emprenedors
i persones en situació d’atur, el
balanç és molt positiu. Un total de
230 persones han participat en
aquest programa, impulsat per la
Regidoria de Promoció Econòmica.
D’ençà que els ajuntaments de Sant
Vicenç de Montalt i de Sant Andreu
de Llavaneres van posar en marxa
el cicle, a la nostra vila s’han ofert
10 accions formatives que, en tots
els casos, han rebut una excel·lent

Es constitueix el Consell Escolar Municipal

Les sessions del Forma’t s’han impartit al Centre Cívic El Gorg i al nou espai que l’Ajuntament ha habilitat a l’equipament
municipal de l’Av. Verge de Montserrat, on es troben també les dependències de l’Espai Jove, dels Serveis Socials de Base
i del Consultori Mèdic. La nova aula formativa, amb capacitat per a 30 persones, compta amb wiffi, projector i pissarra.
Destacar la participació altruista dels docents que han impartit les diferents sessions formatives de curt format d'aquest
cicle. En aquest sentit, el consistori santvicentí vol agrair a Norbert Monfort, consultor freelance; Santi Jañez,de KS Assessors;
Míriam Cerdan, de KDMI;  Georgina Dalmau i Jordi Mont, de Milimetrick Marketing; i Jordi Sancho, de Munip, que hagin posat
a disposició de l'Ajuntament i dels participants del Forma’t el seus coneixements i el seu temps.

Sant Vicenç millora els equipaments esportius

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

En els darrers mesos, la Regidoria d’Esports ha impulsat diverses actuacions de millora i condicionament per tal de potenciar
l’eficiència de les instal·lacions i millorar la qualitat dels equipaments esportius municipals. Aquestes actuacions són una mostra
més del compromís constant de l’Ajuntament  amb els equipaments esportius de la vila, amb els clubs, les entitats i els ciutadans,
amb l’objectiu que el desenvolupament de les activitat esportives sigui el màxim de confortable possible.
Entre les actuacions que s’han realitzat podem destacar:

  Instal·lació d’11 papereres i tancament de l’accés al Camp Municipal de Futbol
  Instal·lació de diversos rètols informatius sobre accessos, normativa d’ús... en tota la zona esportiva
  Instal·lació de dues banquetes al Pavelló Municipal Toni Sors
  Reposició de dues taules de ping-pong
  Reposició de les xarxes de les porteries de futbol i de futbol-sala
  Instal·lació de vinils en les vidrieres de separació entre la pista poliesportiva i el gimnàs del pavelló, que mostren totes les

modalitats esportives que s’hi practiquen.

El Consell Escolar Municipal (CEM) de Sant Vicenç de Montalt ja és una
realitat. El nou ens, integrat per 25 persones, es va constituir oficialment
el passat 2 de desembre, està presidit per la regidora d’Ensenyament, M.
Lluïsa Grimal, i format per la secretària (tècnica municipal) i vocals de
diversos sectors: l’ajuntament, els pares i mares, els alumnes, els mestres
i professors, el personal d’administració i serveis i els directors i titulars
de centres. Tanmateix, també han estat convidats a participar en les
reunions del Plenari del CEM, amb veu i sense vot, la directora de la
biblioteca i el dinamitzador de l’Espai Jove.
El CEM es constitueix com un òrgan de consulta i participació de tots els
membres de la comunitat educativa en temes d’educació, en l’àmbit no
universitari i amb territorialitat municipal. La seva finalitat és crear un espai de
comunicació, coordinació i col·laboració entre tots els sectors de la comunitat
educativa, determinant actuacions conjuntes i definint  línies de treball comunes.

 valoració per part dels usuaris i han
aconseguit una molt bona acollida,
pel que fa a l’assistència.
El Forma’t perseguia millorar
les competències personals i
professionals de les persones que
hi han participat. La introducció de
les tecnologies de la informació als
negocis i la motivació per a la recerca
de feina i per a la creació d’empreses
han estat els eixos temàtics de les
jornades que també han ofert
interessants xerrades a Llavaneres.
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El Ple ordinari de novembre

gener 2014

El Ple ordinari del mes de novembre es va celebrar el  dijous dia 28, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van
tractar els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per

les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

San Vicenç
de Montalt

Esquerra+Entesa
sempre hem defensat
un model de butlletí obert
a tots els ciutadans i
Entitats, contraris a la
utilització partidista d’un
mitjà públic (que paguem
tots els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de
l’alcalde, sense respectar
els criteris d’objectivitat
i rigor informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem a
utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
http://www.svmesquerra.com

amag

Quan llegiu aquestes
ratlles Nadal ja haurà
passat i estarem
encarant la Festa Major,
rebeu per endavant la
nostra felicitació.
Però no perdem de vista
que quan comença l’any
és també el moment
de posar a zero
el comptador i començar
a treballar perquè els
bons desitjos agafin
forma. Esperem que
aquest any que comença
sigui de construcció
col·lectiva i que les
prioritats de partit no
passin pel davant de les
necessitats ciutadanes.

Desde PSC defensem
l’educació pública de
qualitat i ho seguirem
fent, treballant i
aportant propostes.
Proposem per al
proper curs, que els
tràmits d’inscripció a
l’escola bressol es
mantinguin durant tot
l’any en curs, fins que
s’arribi al límit mínim
establert per la
Regidoria d’Educació,
donant l’oportunitat a
tots els infants que
neixin durant aquest
any a poder accedir a
un servei necessari en
el nostre poble.

L’Ajuntament és la porta
on el ciutadà truca quan
busca solucions als seus
problemes. Per tant, cal
que el govern local tingui
la capacitat de donar
respostes a les
necessitats del conjunt
de la ciutadania.
Els regidors i les
regidores de CiU tenim
molt clar quina és la
nostra obligació vers els
santvicentins i, des del
govern, treballem amb
rigor per no defraudar-vos.
Les persones que
formem CiU us
desitgem una molt
bona Festa Major.

En el passat pont de
desembre es va
organitzar el Torneig de
Bàsquet “Competició II
3 Viles Copa” amb la
participació d’equips
de tota la Comarca
del Maresme i Litoral
Barceloní, al Pavelló
Municipal de Sant Andreu
de LLavaneres. Des del
PPC volem felicitar a
l’organització d’aquest
torneig i a tots el seus
participants, per l’esforç,
dedicació i pel gran
treball de cohesió dels
equips. A Sant Vicenç
de Montalt es va fer
l’entrega dels premis.

  Proposta d'acord, presentada per 9SV, per tal de fer més proper  a la ciutadania el Ple de l'Ajuntament: es desestima
per majoria absoluta, amb 7 vots en contra de CiU i PSC, 1 abstenció del PP, i 5 vots a favor de 9 SV i Esquerra-Entesa.

  Aprovació de la Xifra de Població a 1 de gener de 2013: s'aprova per unanimitat.

  Nomenament del membres de la corporació al Consell Escolar Municipal : s'aprova per unanimitat nomenar com a membres
del CEM a Maria Lluïsa Grimal, Maria Villalta, Glòria Aymerich, Lluís Bisbal, Pere Orts i Marta Rosario, com a secretària.

  Resolució de les al·legacions, presentades per 9 SV, a l'acord d'aprovació provisional de les Ordenances Fiscals per al
2014: es desestimen per majoria absoluta, amb 7 vots en contra de CiU i PSC, 1 abstenció del PP i 5 vots a favor de 9 SV
i Esquerra-Entesa.

  Aprovació de la tarifa del Sorli Sport pels alumnes de l'Instut Esteve Albert en jornada lectiva: s'aprova per unanimitat.

  Proposta d'acord, presentada per 9 SV, per sol·licitar que es repreguin les negociacions amb l'Ajuntament de Caldes
d'Estrac amb l'objectiu de signar el conveni de col·laboració en matèria de zones blaves entre els dos municipis: 9 SV
retira la proposta amb el compromís de l'equip de govern de proposar a Caldes un arbritatge si abans del 15 de
desembre no s'ha arribat a un acord.
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L'Ajuntament presenta el pressupost 2014 a la ciutadania
El govern municipal, en audiència pública, va presentar a la ciutadania i als membres del
Consell de Vila la proposta de pressupostos municipals per al 2014 que, posteriorment, va
portar a aprovació en el Ple ordinari celebrat el passat 19 de desembre. Durant l’acte els
assistents van tenir l’oportunitat de preguntar allò que volguessin dels pressupostos d’enguany.
Lluís Bisbal, regidor de Gestió Econòmica, va ser l’encarregat de presentar el pressupost
que ascendeix a 7.306.244 euros, 152.197 euros més que l’exercici de 2013.
L’audiència púbica també va servir per fer pública l’Agenda de Participació 2014. Amadeu
Clofent, regidor de Participació Ciutadana, es va ocupar de conduir aquest bloc, detallant els
sis temes sobre els quals es preveu treballar al llarg d’aquest any:

  Adhesió i posada en marxa de l’eina participativa CONSENSUS.
  Aprovació del Pla Local de Joventut.
  Aprovació del Reglament d’ús de la Biblioteca Municipal La Muntala.
  Procés de participació en els pressupostos: Pressupost participatiu.
  Continuïtat dels diferents grups de treball constituïts en el marc del Consell de Vila: Agermanament, Recuperació del camí del

     Montalt i Commemoració del 300 aniversari dels fets del 1714.
  Continuïtat del procés del Parc dels Germans Gabrielistes, iniciat el 2013.

Audiència pública de pressupostos
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Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

Tot a punt per la Festa Major de Sant Vicenç!

Com heu pogut llegir en la
notícia de portada d’aquest
butlletí, l’Ajuntament de Sant
Vicenç amb la implantació del
Sistema Municipal de
Videovigilància fa front al repte
d’aprofitar les oportunitats que
ofereixen les noves tecnologies
amb l’objectiu de donar més i
millors serveis a la ciutadania.
En aquest sentit,  el govern
municipal ha apostat per
continuar avançant per
adaptar-se a la nova realitat
que permet la presència a
internet i les xarxes socials en
la vessant comunicativa.
Així, des de les regidories de
Comunicació i de Turisme
s’està treballant en el
desenvolupament
d’aplicacions que integren els
diversos canals comunicatius
als dispositius mòbils, ja
siguin telèfons "intel·ligents" o
"smartphones" i les "tablets".
Aquesta aposta per les "Apps",
que estaran disponibles el
proper mes de febrer, té un
seguit d’avantatges, entre els
quals destacaria que facilita
l’accés a la informació
municipal des de qualsevol
dispositiu mòbil, des de
qualsevol lloc i a qualsevol hora.
Tanmateix, la comunicació
municipal també farà un pas
endavant pel que fa a l’emissió
i la recepció de missatges en
tot tipus de formats i,
properament, l’Ajuntament
serà present a algunes
de les xarxes socials amb
més presència, com ara
Facebook i Twitter.
Tots aquests avenços
persegueixen acostar l’Ajuntament
a la ciutadania, obrint nous canals
de comunicació i noves portes
d’accés a la informació, i oferint
un servei 365x24.
Sempre i a tot hora al vostre
servei!.

.

La Regidoria de Cultura ja ho té tot a punt per celebrar la Festa Major
dedicada al patró, Sant Vicenç. Per anunciar la festa, s’ha triat la
imatge del capgròs més popular i representatiu de la vila, l’Avi Pera.
Les activitats començaran el 12 de gener amb una exhibició
d’aeromodelisme i s’allargaran fins el 26 de gener.
La diada central de la Festa Major d’enguany es viurà dimecres
22 de gener, Sant Vicenç, amb la tradicional missa solemne, la
ballada de sardanes, el vermut popular i la doble sessió de concert
i ball amb l’Orquestra Selvatana.
Però, al programa, dissenyat per a satisfer tots els gustos, hi ha
lloc per activitats ja consolidades, com ara l’Escudellada, el Mercat
medieval o la Bibliogimcana, i també per a novetats destacades,
com ara la presentació oficial de l’espectacle-recital  "Zorongo",
dirigit per Joan Font i basat en obres de Falla i Lorca, o el concert
"Música per la Llibertat 1714-2014", amb el qual l’Orquestra de
Cambra de l’Empordà buscarà emocionar-nos, interpretant un
programa format per cants i poemes patriòtics.

L'Ajuntament cedeix un local als veïns
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La biblioteca digitalitza programes històrics de Festa Major
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Dins l’ampli i ric fons de la Biblioteca Municipal La Muntala s’hi
troben els programes de Festa Major que formen part del fons
documental cedit pel Sr. Antoni Buch i Esteban, cronista de la
vila, a l’Ajuntament. Aquests programes, que daten del 1942
fins el 2009, contenen, a part de l’agenda amb els actes festius
previstos, articles històrics sobre Sant Vicenç de Montalt.
Veure quins actes es programaven, com se celebraven les
festes majors a mitjans del segle XX o rellegir els escrits i
anuncis de l’època pot ser de gran interès, ja que es converteixen
en una manera de conèixer la història de la nostra vila.
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Nou servei al web municipal per tenir cura de la salut

El passat 21 de desembre, l’alcalde de Sant Vicenç  va fer entrega de
les claus  del local municipal, que es troba ubicat a la planta baixa del
complex Sorli Sport, als presidents de les associacions de veïns de
Montalpark, Albert Flos, i de Can Boada-Can Ripoll, Pere Vallejo.
L'objectiu de la cessió d'aquest espai a les associacions veïnals
de la façana litoral és que puguin desenvolupar les seves activitats
de caire cultural, comunitari i social.

La Festa Major de Sant Vicenç 2014 també tindrà propostes per als joves: convidant-los a jugar al Paintball als
pins de l’Andreu o a gaudir de la Night Prix, la nit més divertida del Cau Jove. A més, hi haurà cercavila de
gegants, un concert de l’Orquestra Big Band de l’Escola Municipal de Música L’Oriola, el lliurament del premi
al guanyador del concurs "Vols fer el cartell del Sant Vicenç Dona 2014?"  i una àmplia oferta d’activitats
esportives, com ara la Kid’s Challenge, el Campionat de caramboles o la MontaltBike.

Ara, la Regidoria d’Ensenyament, mitjançant la Biblioteca Municipal La Muntala,  i  la Regidoria de Comunicació,
li donen valor afegit a  aquests programes històrics, posant-los a l’abast de tothom, en format digital.
Els programes, que han estat digitalitzats pel personal de la biblioteca, es poden consultar i descarregar
des del web municipal. La col·lecció està ordenada cronològicament i comprén programes oficials
editats per l’Ajuntament de la Festa Major d’Estiu i de la Festa Major d’Hivern.

L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt ha signat
un acord de col·laboració amb el Col·legi Oficial
d’Infermeres i Infermers de Barcelona per divulgar
a traves del web municipal els consells del web
de la Infermera Virtual.

Aquest portal, adreçat a la ciutadania i als professionals sanitaris, pretén promoure la salut de les
persones, posant al seu abast una eina educativa i de divulgació de coneixements, elaborats i
avalats per especialistes del món de la infermeria, que els permeti tenir cura de la seva salut.
Els consells s’actualitzen quinzenalment i tracten de temàtiques diverses.


